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ابقَ على اطلاع  بآخر المستجدات التشريعية

من خلال هذا الإصدار الشهري من التشريعات

الجديدة.

اخلاء مسؤولية

المعلومات المقدمة في هذه النشرة حول آخر المستجدات التشريعية في مصر،  هي لأغراض

معلوماتية فقط ولا تعتبر نصيحة قانونية. 

مكتب السقعان للمحاماة لا يتحمل أي مسؤولية عن أي تصرف يتم بناءً على هذه المعلومات دون

استشارة قانونية مسبقة أو الرجوع إلى المصادر .

عن مكتب السقعان للمحاماة

مكتب السقعان للمحاماة  ، شركة مدنية للمحاماة مقيدة

بسجل شركات المحاماة بالنقابة العامة للمحامين.

نقدم مجموعة شاملة من الخدمات القانونية المتكاملة

والمتخصصة في مختلف المجالات القانونية.

يضم المكتب نخبة من المحامين والمستشارين القانونيين ذوي

الخبرة الواسعة والكفاءة العالية.

نحن ملتزمون بتقديم دعم قانوني متميز واستشارات مخصصة

للأفراد والشركات، متبعين أعلى المعايير المهنية.
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Keep up to date with the latest

legislative updates through this

quarterly edition of new

legislation.

About Saqaan Law Firm

Saqaan Law Firm is a law firm registered in the

register of law firms at the General Bar

Association. 

We offer a comprehensive range of integrated

and specialized legal services in various legal

fields. The firm includes a select group of highly

experienced and competent lawyers and legal

advisors. We are dedicated to providing

outstanding legal support and tailored

consultations for individuals and companies,

committed to the highest professional standards.

Disclaimer

The information provided in this newsletter regarding the latest

legislative updates in Egypt is for informational purposes only and

does not constitute legal advice. Saqaan Law Firm assumes no

responsibility for any actions taken based on this information

without prior legal consultation or reference to the sources.
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اً : القوانين  اول

١- قانون رقم ١٤ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ :  ٣ / ٥ / ٢٠٢٥  

عدد الجريدة الرسمية :  العدد ١٨ تابع 

الموضوع : بإصدار قانون العمل

اً من ١ اكتوبر ٢٠٢٥  بدء السريان : ا سبتمبر ٢٠٢٥ ، وفى شأن لمحاكم العمالية المتخصصة اعتبار

ملخص : صدر القانون ليحل محل قانون العمل السابق رقم ١٢ لسنة ٢٠٠٣. ويهدف إلى تحديث بيئة العمل وتحقيق

توازن عادل بين حقوق العمال ومصالح أصحاب الأعمال، مع مراعاة المعايير الدولية

أبرز النقاط:

تعزيز الأمان الوظيفي: من خلال تنظيم حالات الفصل التعسفي وتوفير ضمانات قانونية للعاملين.

حماية حقوق العمال: بما في ذلك حظر السخرة والتحرش والتنمر في بيئة العمل.

تنظيم علاقات العمل: بما يتماشى مع التطورات الاقتصادية والتكنولوجية.

دعم العمالة غير المنتظمة: من خلال إدماجها في النظام الرسمي وتوفير الحماية الاجتماعية لها

أبرز التعديلات  : 

عقود العمل: توفير مرونة في أنواع العقود، مع ضمان حقوق العاملين في جميع الحالات.

تعديل الإجازات السنوية

اضافة انماط جديدة للعمل وتقنينها 

تعديل إجازة الوضع للنساء

انشاء المحاكم العمالية المتخصصة: إنشاء محاكم مختصة للفصل في المنازعات العمالية بسرعة وكفاءة .

٢- قانون رقم ١٥ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ : ١٣/ ٥ / ٢٠٢٥  

عدد الجريدة الرسمية :  العدد ١٩ مكرر ب

الموضوع : بشأن تعديل نص المادة العاشرة الفقرتين الاولى والثانية من القانون رقم ٩٣ لسنة ٢٠١٥ بإنشاء

بعض المحاكم الابتدائية وتعديل مسمى واختصاص بعض المحاكم الابتدائية الاخرى .  

ملخص 

يستبدل مسمى محكمة شمال أسيوط الابتدائية بمسمى محكمة أسيوط الابتدائية أينما ورد في هذا القانون او اى

قانون اخر ، وتختص هذه المحكمة بدوائر ) مركز أسيوط – مركز الفتح – مركز ابنوب – مركز منفلوط – مركز

القوصية – مركز ديروط (وتنشأ محكمة جنوب أسيوط الابتدائية ويكون مقرها مدينة أسيـــــــــوط وتختــــص بدوائر

) قسم اول أسيوط ، قسم ثان أسيوط ، مركز ابوتيج ، مركز صدفا ، مركز الغنايم ، مركز ساحل سليم ، مركز البداري 

تحال الدعاوى والطلبات المنظورة امام دوائر محكمة شمال أسيوط الابتدائية ومحكمة جنوب أسيوط الابتدائية والتي

أصبحت بمقتضى احكام هذا القانون من اختصاص دوائر أخرى بحالتها مالم تكن محجوزة للحكم ويخطر ذوو الشأن

بقرار الإحالة 
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٣- قانون رقم ٨٣ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ : ٢٧/ ٥ / ٢٠٢٥ 

عدد الجريدة الرسمية : العدد ٢١ مكرر ب

الموضوع : بشأن تعديل بعض احكام القانون رقم ١١٣ لسنة ١٩٨٣ بإنشاء الهيئة القومية للانفاق

ملخص 

استبدل مصطلح: "وزير النقل"بعبارة: "الوزير المختص بشئون النقل"في كافة مواضع القانون رقم ١١٣

لسنة ١٩٨٣.

 تعديل المادة الرابعة : تعد خطوط المترو ووسائط النقل السككي بالجر الكهربائي ومرافقها )محطات –

مخازن – جراجات – ورش – مكاتب إدارية...( من:الأموال العامة المملوكة للدولة المرافق العامة المخصصة

للنفع العام ، ولا يجوز التصرف فيها او الحجز عليها ، ويكون تملكها أو اكتساب أي حق عيني عليها بالتقادم

 إضافة مادتين جديدتين هما : 

 المادة الرابعة مكررًا : استثناءً من المادة الرابعة، وأراضي القوات المسلحة:

ينتهي تخصيص أراضي وأصول الهيئة القومية للأنفاق للمنفعة العامة.

يجوز للهيئة التصرف فيها في مشروعات استثمارية )بذاتها أو من خلال شركاتها(، دون بيع.

يجوز البيع بعد موافقة مجلس الوزراء بناء على عرض الوزير المختص.

العائد يُدرج ضمن إيرادات الهيئة.

يشمل الحكم الأراضي والمنشآت التي تفقد صفتها العامة بقرار من مجلس الوزراء.

ا لأحكام قانون الحجز الإداري رقم  المادة الرابعة مكررًا ١ : للهيئة الحق في الحجز الإداري لاستيفاء حقوقها، وفقً

٣٠٨ لسنة ١٩٥٥.
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اً : قرارات رئيس الجمهورية   ثاني

١-قرار رئيس الجمهورية رقم ٦٠٥ لسنة ٢٠٢٤  

 التاريخ : ٣ / ٥/ ٢٠٢٥

عدد الجريدة الرسمية : العدد ١٨ 

الموضوع : الموافقة على الاتفاق الاطاري بشأن تخلي بنك التنمية الافريقي على الليبور )LIBOR( كسعر فائدة

)SOFR( مرجعي واستبداله بالسوفر

٢- قرار رئيس الجمهورية رقم ٤٦٠ لسنة ٢٠٢٤ 

التاريخ : ٨ / ٥ / ٢٠٢٥ 

عدد الجريدة الرسمية : العدد ١٩ 

الموضوع : بشأن الموافقة على الاتفاق الخاص بمشروع انشاء خط سكة حديد ) الروبيكي - العاشر من رمضان -

بلبيس( بين جمهورية مصر العربية والوكالة الفرنسية للتنمية بقرض قيمته ٧٠ مليون يورو ومنحة بقيمة ٨٠٠

الف يورو 

٣-قرار رئيس الجمهورية رقم ٦٤٢ لسنة ٢٠٢٤ 

التاريخ :١٥ / ٥ / ٢٠٢٥ 

عدد الجريدة الرسمية : العدد ٢٠

الموضوع : بشأن الموافقة على اكتتاب جمهورية مصر العربية فى الزيادة العامة لرأس المال القابل للاستدعاء فى

بنك التنمية الافريقي بعدد ٥٥٤٧٧٠ سهما بما يعادل ٧,٤ مليار دولار امريكي 

٤- قرار رئيس الجمهورية رقم ٢٥١ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ : ١٩ /٥ /٢٠٢٥ 

عدد الجريدة الرسمية : العدد ٢٠ مكرر ج  

الموضوع : بشأن منح مكافئات استثنائية لبعض ضباط الصف المتطوعين والمجندين السابقين بالقوات المسلحة

٥-قرار رئيس الجمهورية رقم ٢٤٣ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ : ١٩/ ٥/ ٢٠٢٥ 

عدد الجريدة الرسمية : العدد ٢٠ مكرر ب

الموضوع : بشأن انشاء جامعة اهلية باسم “ جامعة السويس الاهلية” 

٦- قرار رئيس الجمهورية رقم ٢٤٤ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ : ١٩/ ٥/ ٢٠٢٥ 

عدد الجريدة الرسمية : العدد ٢٠ مكرر ب

الموضوع : بشأن انشاء جامعة اهلية باسم “ جامعة دمنهور الاهلية” 
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٧- قرار رئيس الجمهورية رقم ٢٤٥ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ : ١٩/ ٥/ ٢٠٢٥ 

عدد الجريدة الرسمية : العدد ٢٠ مكرر ب

الموضوع : بشأن انشاء جامعة اهلية باسم “ جامعة القاهرة الاهلية” 

 

٨- قرار رئيس الجمهورية رقم ٢٤٦ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ : ١٩/ ٥/ ٢٠٢٥ 

عدد الجريدة الرسمية : العدد ٢٠ مكرر ب

الموضوع : بشأن انشاء جامعة اهلية باسم “ جامعة عين شمس الاهلية”

 ٩- قرار رئيس الجمهورية رقم ٢٤٧ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ : ١٩/ ٥/ ٢٠٢٥ 

عدد الجريدة الرسمية : العدد ٢٠ مكرر ب

الموضوع : بشأن انشاء جامعة اهلية باسم “ جامعة سوهاج الاهلية” 

١٠- قرار رئيس الجمهورية رقم ٢٤٨ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ : ١٩/ ٥/ ٢٠٢٥ 

عدد الجريدة الرسمية : العدد ٢٠ مكرر ب

الموضوع : بشأن انشاء جامعة اهلية باسم “ جامعة كفر الشيخ الاهلية” 

١١- قرار رئيس الجمهورية رقم ٢٤٩ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ : ١٩/ ٥/ ٢٠٢٥ 

عدد الجريدة الرسمية : العدد ٢٠ مكرر ب

الموضوع : بشأن انشاء جامعة اهلية باسم “ جامعة الوادي الجديد الاهلية ” 

١٢-قرار رئيس الجمهورية رقم ٢٦٣ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ : ٢٤/ ٥/ ٢٠٢٥ 

عدد الجريدة الرسمية : العدد ٢١ مكرر 

الموضوع : بشأن انشاء جامعة اهلية باسم “ جامعة الفيوم الاهلية” 

١٣- قرار رئيس الجمهورية رقم ٢٦٤ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ : ٢٤/ ٥/ ٢٠٢٥ 

عدد الجريدة الرسمية : العدد ٢١ مكرر 

الموضوع : بشأن انشاء جامعة اهلية باسم “ جامعة طنطا الاهلية” 
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١٤- قرار رئيس الجمهورية رقم ٢٦٥ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ : ٢٤/ ٥/ ٢٠٢٥ 

عدد الجريدة الرسمية : العدد ٢١ مكرر 

الموضوع : بشأن انشاء جامعة اهلية باسم “ جامعة الاقصر الاهلية” 

١٥- قرار رئيس الجمهورية رقم ٢٦٦ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ : ٢٤/ ٥/ ٢٠٢٥ 

عدد الجريدة الرسمية : العدد ٢١ مكرر 

الموضوع : بشأن انشاء جامعة اهلية باسم “ جامعة دمياط الاهلية” 

١٦- قرار رئيس الجمهورية رقم ٢٦٧ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ : ٢٤/ ٥/ ٢٠٢٥ 

عدد الجريدة الرسمية : العدد ٢١ مكرر 

الموضوع : بشأن انشاء جامعة اهلية باسم “ جامعة مدينة السادات الاهلية ” 



اً : قرارات مجلس الوزراء  ثاني
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١-قرار مجلس الوزراء رقم ١٥٣٩ لسنة ٢٠٢٥ 

 التاريخ ٤/ ٥ / ٢٠٢٥ 

 عدد الجريدة الرسمية:  العدد ١٨ مكرر

الموضوع : بشأن تعديل احكام اللائحة التنفيذية لقانون سوق رأس المال الصادرة بقرار وزير الاقتصاد

والتجارة الخارجية رقم ١٣٥ لسنة ١٩٩٣ 

٢- قرار مجلس الوزراء رقم ١٦٨٨ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ ١٨ / ٥ / ٢٠٢٥ 

عدد الجريدة الرسمية : العدد ٢٨ مكرر أ 

الموضوع : بشان ينشأ برئاسة مجلس الوزراء مجلس وطنى يسمى " المجلس الوطنى للسياحة الصحية "

يهدف الى تنظيم السياحة الصحية ورفع جودة خدماتها بما يؤدي الى زيادة اعداد السائحين القادمين الى

جمهورية مصر العربية بغرض تلقي الخدمات الصحية .

٣-قرار مجلس الوزراء ١٧٩٠ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ ٢٥/ ٥ / ٢٠٢٥

عدد الجريدة الرسمية : العدد ٢١ تابع ا

الموضوع : بشأن استحداث الية تمويل دراسة وتنفيذ المشروعات بدول حض النيل ضمن الوكالة المصرية

للشراكة من اجل التنمية بوزارة الخارجية والهجرة وشئون المصريين في الخارج 

٤-قرار مجلس الوزراء ١٧٩٧ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ ٢٦/ ٥ / ٢٠٢٥

عدد الجريدة الرسمية : العدد ٢١ تابع ا

الموضوع : بشأن يضاف ممثل عن جهاز مستقبل مصر للتنمية المستدامة الى عضوية اللجنة التنسيقية

الدائمة للترخيص ببمارسة الأنشطة ببحيرة ناصر وشواطئها ومنافعها المشكلة بقرار رئيس مجلس الوزراء

رقم ٩٩٠ لسنة ٢٠٢٣ 



اً : اهم القرارات الوزارية  ثالث
المنشورة بالوقائع المصرية  
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اً : قرارات وزير الداخلية  اول

١- قرار وزير الداخلية  رقم ٧٠٠ لسنة ٢٠٢٥

 التاريخ :  ٤ / ٥ / ٢٠٢٥ 

عدد الوقائع المصرية : العدد ٩٨ تابع 

الموضوع : بشأن تعديل بعض احكام القرار الوزاري رقم ٣٦٩٣ لسنة ٢٠١٦ بتشكيل المجلس الاعلى

للشرطة 

اً : قرارات وزير النقل  ثاني

١- قرار وزير النقل رقم ٥٣ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ ٢٠ / ٥ / ٢٠٢٥ 

عدد الوقائع المصرية : العدد ١١٢

الموضوع : بشأن اصدار لائحة بدل السفر ومصروفات الانتقال 

اً : قرارات وزير الصناعة والتجارة  ثالث

١- قرار وزير الصناعة والتجارة  رقم ١١٢ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ :  ١١ / ٥ / ٢٠٢٥ 

عدد الوقائع المصرية : العدد ١٠٤

اً الموضوع : بشأن يلغى الالتزام باحكام القرار الوزاري رقم ٤٢٣ لسنة ٢٢٠٠٥ بشأن الالزام بالإنتاج طبق

للمواصفات القياسية وذلك بالنسبة للقائمة رقم ٤٤ ) السلع والمنتجات الهندسية ( المضافة بالقرار

الوزاري رقم ٣٢ لسنة ٢٠١٠ 

اً : قرارات وزير الاسكان والمرافق والمجتمعات العمرانية  رابع

١- قرار وزير الاسكان والمرافق والمجتمعات العمرانية  رقم ٣٠١ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ ١٠ / ٥/ ٢٠٢٥ 

عدد الوقائع المصرية : العدد ١٠٣

الموضوع : العمل باشتراطات تأمين أماكن المخيمات الشاطئية ضد اخطار الحريق 

٢- قرار وزير الاسكان والمرافق والمجتمعات العمرانية  رقم ٣٠٢ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ ١٠ /٥ / ٢٠٢٥ 

عدد الوقائع المصرية : العدد ٩٣ تابع أ 

الموضوع : بشأن العمل بالمعايير الارشادية المصرية لنمذجة معلومات البناء 



اً  : قرارات وزير المالية  خامس

١- قرار وزير المالية رقم ١٣٧ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ : ٢٢ / ٤ / ٢٠٢٥ 

عدد الوقائع المصرية :  العدد ٩٠ تابع 

الموضوع : بشأن الغاء الدائرة الجمركية لمباني جمرك غمرة المنصوص عليها بالبند ) ثانيا / ١ ( من

المادة ١ من قرار وزير الخزانة والتخطيط رقم ٧٣ لسنة ١٩٦٣ المشار اليه 

٢- قرار وزير المالية رقم ١٧٥ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ : ١٣ / ٥ / ٢٠٢٥ 

عدد الوقائع المصرية : العدد ١٠٦ تابع أ

الموضوع : بشأن تعديل بعض احكام قرار وزير المالية رقم ٤٧٧ لسنة ٢٠٢٢ بشأن تشكيل

واختصاصات ومقار لجان انهاء المنازعات الضريبية 

اً : قرارات وزير العدل  سادس

١- قرار وزير العدل رقم ٢٥٢٥ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ ٧ / ٥ / ٢٠٢٥ 

عدد الوقائع المصرية : ١٠١ 

الموضوع : يؤجل سريان نظام السجل العينى على جزيرة وراق الحضر – محافظة الجيزة الصادر به  

القرار الوزاري رقم ٢٠٨٩ لسنة ٢٠٠٤ من ١٢ / ٤ / ٢٠٢٥ الى ١١ / ١٠ / ٢٠٢٥ 

 ٢- قرار وزير العدل رقم ٢٥٢٦ لسنة ٢٠٢٥

 التاريخ ٧ / ٥ / ٢٠٢٥

 عدد الوقائع المصرية : ١٠١ ب

الموضوع : ينشأ فرع للتوثيق باسم ) فرع توثيق مجمع الخدمات الحكومية بقرية منيل السلطان ( يتبع

مكتب الشهر العقاري والتوثيق بالجيزة والكائن مقره بمجمع الخدمات الحكومية بقرية منيل السلطان

بجوار الإدارة الزراعية باطفيح على طريق ٢١ حلوان الكريمات ( قسم شرطة اطفيح – محافظة الجيزة ،

ويقوم باعمال التوثيق المختلفة فيما عدا ما استوجب القانون اجراءه امام داءرة الاختصاص المكاني او

النوعي فيظل انعقاد الاختصاص بشأنه لمأمورية الشهر العقاري والتوثيق باطفيح مكانيا فيما عدا ما

 يتعلق باعمال التوثيق فقط او للفرع المختص نوعيا
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٣- قرار وزير العدل رقم ٢٦٢٣ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ ١٩ / ٥ / ٢٠٢٥ 

عدد الوقائع المصرية : ١١١

الموضوع : انشاء نيابة " أسيوط الجديدة " وتتبع المكتب الفني باسيوط وتختص بالعاملين في كافة

القطاعات الكائنة بمدينة أسيوط الجديدة ومركزي ابنوب والفتح والقرى التابعة لهما ويكون مقرها

منطقة شمال شمال الجامعة بجوار مدرسة شمال الجامعة بمدينة أسيوط الجديدة 

 ٤- قرار وزير العدل رقم ٢٩٤٧ لسنة ٢٠٢٥

التاريخ ٢٨ / ٥ / ٢٠٢٥

 عدد الوقائع المصرية : ١١٩

الموضوع : ينشأ فرع للتوثيق باسم فرع توثيق مجمع إدارات ولجان الفتوى بمجلس الدولة يتبع مكتب

الشهر العقاري والتوثيق بشمال القاهرة الكائن مقره ٩ حي السفارات مدينة نصر قسم شرطة اول

مدينة نصر – محافظة القاهرة ويقوم باعمال التوثيق المختلفة فيما عدا ما استوجب القانون اجراءه

امام داءرة الاختصاص المكاني او النوعي فيظل انعقاد الاختصاص بشأنه لمأمورية الشهر العقاري

 والتوثيق لفرع توثيق قسم اول مدينة نصر  مكانيا او للفرع المختص نوعيا

٥- قرار وزير العدل رقم ٢٩٤٨ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ ٢٨ / ٥ / ٢٠٢٥

عدد الوقائع المصرية : ١١٩ 

الموضوع : يعدل نص المادة الثانية من القرار رقم ٣١٣١ لسنة ١٩٧٩ ليكون مكتب توثيق الأحوال

الشخصية تابعا لمكتب الشهر العقاري والتوثيق بشمال القاهرة ويكون مقره العمارة رقم ٥٣ المجاورة

الثانية – الحي السكنى الثالث – العاصمة الإدارية الجديدة – محافظة القاهرة 

 ٦- قرار وزير العدل رقم ٢٩٤٩ لسنة ٢٠٢٥

التاريخ ٢٨ / ٥ / ٢٠٢٥

 عدد الوقائع المصرية : ١١٩

الموضوع : ينقل مقر مكتب شئون تملك غير المصريين للعقارات المبنية والأراضي الفضاء من مقر

وزارة العدل بميدان لاظوغلي ليكون مقره العمارة ٥٣ لامجاورة الثانية – الحي السكنى الثالث –

 العاصمة الإدارية الجديدة
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اً : قرارات وزير التربية والتعليم  سابع

١- قرار وزير التربية والتعليم  رقم ١٤٨ لسنة ٢٠٢٤ 

التاريخ ١٢ / ٥ / ٢٠٢٥ 

عدد الوقائع المصرية : ١٠٥ تابع 

الموضوع : بشأن تنظيم عمل قواعد الدراسة والامتحانات والتقويم بكافة المدارس التي يدرس بها

وتمنح شهادات دولية او اجنبية او ذات طبيعة خاصة ) دولية( داخل جمهورية مصر العربية 

 ٢- قرار وزير التربية والتعليم  رقم ١٦٣ لسنة ٢٠٢٤

التاريخ ١٢ / ٥ / ٢٠٢٥

 عدد الوقائع المصرية : ١٠٥ تابع

الموضوع : بشأن تعديل المادة الخامسة من القرار الوزاري رقم ٤٢٢ لسنة ٢٠١٤ بشأن ضوابط وتنظيم

 العمل بالمدارس الخاصة التي تطبق مناهج ذات طبيعة خاصة ) دولية(

٣- قرار وزير التربية والتعليم  رقم ٢٣٤ لسنة ٢٠٢٤ 

التاريخ ١٢ / ٥ / ٢٠٢٥

عدد الوقائع المصرية : ١٠٥ تابع

الموضوع : بشأن تعديل بعض احكام القرار الوزاري رقم ٢٤٨ لسنة ٢٠١٤ بشأن قواعد الحاق الطلاب

الوافدين بالمدارس المصرية والمنح الدراسية لهم والحاق الطلاب المصريين العائدين من الخارج

بالمدارس المصرية 

 ٤- قرار وزير التربية والتعليم  رقم ٧٨ لسنة ٢٠٢٥

التاريخ ٢٨ / ٥ / ٢٠٢٥

 عدد الوقائع المصرية : ١٠٥ تابع

 الموضوع : بشأن إعادة تنظيم اللائحة الخاصة بالترخيص بطبع ونشر الكتب المدرسية الخارجية

 ٥- قرار وزير التربية والتعليم رقم ١٥٠ لسنة ٢٠٢٤

التاريخ ١٢ / ٥ / ٢٠٢٥

 عدد الوقائع المصرية : ١٠٥ تابع

  الموضوع : اصدار لائحة التحفيز التربوي والانضباط المدرسي بمرحلة التعليم ماقبل الجامعي
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اً : قرارات وزير التموين والتجارة الداخلية  ثامن

١- قرار وزير التموين والتجارة الداخلية  رقم ٧٠ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ ٢٢ / ٥ / ٢٠٢٥ 

عدد الوقائع المصرية : ١١٤ تابع 

الموضوع : بشأن نقل مكتب سجل تجاري الكوثر بمحافظة سوهاج من مقره الحالي الى مقر بنك مصر

بمدينة اخميم بمحافظة سوهاج ويكون اسمه ) مكتب سجل تجاري الكوثر المميز ببنك مصر ( وتعديل

قراءة بصمة خاتم شعار الجمهورية الخاص به من ) وزارة التموين والتجارة الداخلية – جهاز تنمية

التجارة الداخلية – مكتب سوهاج ٥ ( لتصبح ) وزارة التموين والتجارة الداخلية – جهاز تنمية التجارة

الداخلية – مكتب سجل تجاري سوهاج ٥ المميز ( 

 ٢- قرار وزير التموين والتجارة الداخلية  رقم ٧٧ لسنة ٢٠٢٥

التاريخ ٢٢ / ٥ / ٢٠٢٥

 عدد الوقائع المصرية : ١١٤ تابع

الموضوع : بشأن تعديل مسمى مكتب سجل تجاري كفر الشيخ الى مكتب  سجل تجاري كفر الشيخ

المميز وتعديل قراءة بصمة خاتم شعار الجمهورية الخاص به من ) وزارة التموين والتجارة الداخلية –

جهاز تنمية التجارة الداخلية – مكتب كفر الشيخ  ١ ( لتصبح ) وزارة التموين والتجارة الداخلية – جهاز

 تنمية التجارة الداخلية – مكتب سجل تجاري كفر الشيخ ١ المميز (

٣- قرار وزير التموين والتجارة الداخلية  رقم ٧٨ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ ٢٢ / ٥ / ٢٠٢٥

عدد الوقائع المصرية : ١١٤ تابع

الموضوع : بشأن تعديل مسمى مكتب سجل تجاري الغرفة التجارية ببنها الى مكتب  سجل تجاري

الغرفة التجارية ببنها المميز وتعديل قراءة بصمة خاتم شعار الجمهورية الخاص به من ) وزارة التموين

والتجارة الداخلية – جهاز تنمية التجارة الداخلية – مكتب سجل تجاري القليوبية  ٢ ( لتصبح ) وزارة

التموين والتجارة الداخلية – جهاز تنمية التجارة الداخلية – مكتب سجل تجاري القليوبية  ٢ المميز ( 

14



15

اً : قرارات مجلس الدولة  تاسع

١- قرار مجلس الدولة رقم ٣٥٣ لسنة ٢٠٢٥ 

التاريخ : ١٨ /٥ / ٢٠٢٥ 

عدد الوقائع المصرية : العدد ١١ تابع أ

الموضوع : بشأن ينقل مقر مجمع محاكم مجلس الدولة بمحافظة الدقهلية الكائن بشارع الجيش –

مساكن الشناوي – قسم ثان المصورة الى مقر مجمع محاكم مجلس الدولة الكائن بحي الأشجار – امام

اً من ٢١ / ٥ / ٢٠٢٥ م  مكتب سجل مدني اول المنصورة وذلك اعتبار

اً : قرارات البنك المركزي المصري  عاشر

١- قرار البنك المركزي المصري 

التاريخ : ٣٠ /٤ / ٢٠٢٥ 

عدد الوقائع المصرية : العدد ٩٦ تابع ب

الملخص : تعديل بعض مواد النظام الاساسي لاتحاد بنوك مصر 
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First : Laws

1-Law No. 14 of 2025

Date: 3 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 18 (Supplement)

Subject: Promulgation of the Labor Law

Effective Date: 1 September 2025, and with respect to specialized labor

courts, as of 1 October 2025

Summary:

This law was enacted to replace the previous Labor Law No. 12 of 2003. It

aims to modernize the work environment and achieve a fair balance between

workers’ rights and employers’ interests, in alignment with international

standards.

Key Highlights:

Enhancing Job Security: Through the regulation of arbitrary dismissal

cases and the provision of legal safeguards for employees.

Protecting Workers’ Rights: Including the prohibition of forced labor,

harassment, and bullying in the workplace.

Regulating Employment Relations: In a manner consistent with economic

and technological developments.

Supporting Informal Labor: By integrating it into the formal system and

providing social protection.

Main Amendments:

Employment Contracts: Introducing flexibility in contract types while

ensuring workers’ rights in all cases.

Amendment of Annual Leave Provisions

Introduction and Legalization of New Work Models

Amendment of Maternity Leave for Women

Establishment of Specialized Labor Courts: To ensure the swift and

efficient adjudication of labor disputes.
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2-Law No. 15 of 2025

Date: 13 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 19 (Repeated Part B)

Subject: Amending Article 10, Paragraphs One and Two, of Law No. 93 of

2015 concerning the Establishment of Certain Primary Courts and the

Amendment of the Names and Jurisdictions of Other Primary Courts

Summary:

The name “North Assiut Primary Court” shall be replaced with “Assiut

Primary Court” wherever it appears in this or any other law. This court

shall have jurisdiction over the districts of (Assiut Center – Al-Fath Center

– Abnoub Center – Manfalut Center – Al-Qusiya Center – Dayrut

Center).

A new court named “South Assiut Primary Court” shall be established,

headquartered in the city of Assiut, and shall have jurisdiction over the

districts of (Assiut First District – Assiut Second District – Abutig Center

– Sidfa Center – Al-Ghanayem Center – Sahel Selim Center – Al-Badari

Center).

Cases and petitions currently under consideration before the circuits of

the North Assiut Primary Court and the South Assiut Primary Court

which, by virtue of this law, now fall under the jurisdiction of other

circuits, shall be transferred in their current state, unless they are reserved

for judgment. Concerned parties shall be notified of the referral decision.
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Law No. 83 of 2025

Date: 27 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 21 (Repeated Part B)

Subject: Amending Certain Provisions of Law No. 113 of 1983 Establishing

the National Authority for Tunnels

Summary:

The term "Minister of Transport" has been replaced with "Minister

Responsible for Transport Affairs" in all instances of Law No. 113 of 1983.

Amendment to Article 4:

Metro lines, rail-based electric traction transport means, and their facilities

(stations – depots – garages – workshops – administrative offices, etc.) are

considered public property owned by the state and classified as public utilities

designated for public benefit. They may neither be disposed of nor seized, and

they may not be acquired, nor may any real rights be established over them,

through prescription.

Addition of Two New Articles:

Article 4 (bis):

As an exception to Article 4 and to provisions relating to Armed Forces

land:

The public utility designation of lands and assets of the National

Authority for Tunnels shall cease.

The Authority may dispose of such properties in investment projects (on

its own or through its affiliated companies), provided that no sales occur.

Sales may be permitted only upon the approval of the Cabinet, based on a

proposal by the competent minister.

The proceeds shall be included in the Authority’s revenues.

This provision applies to lands and facilities that lose their public utility

designation by a decision of the Cabinet.

Article 4 (bis 1):

The Authority shall have the right to undertake administrative attachment

to recover its dues, in accordance with the provisions of the Administrative

Attachment Law No. 308 of 1955.
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Second : Presidential Decrees

1.Presidential Decree No. 605 of 2024

Date: 3 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 18

Subject: Approval of the Framework Agreement on the African Development Bank’s

Abandonment of LIBOR as a Reference Interest Rate and Its Replacement with SOFR

2– Presidential Decree No. 460 of 2024

Date: 8 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 19

Subject: Approval of the Agreement on the Project for the Construction of the (Rubiki – 10th

of Ramadan – Belbeis) Railway Line between the Arab Republic of Egypt and the French

Development Agency, with a loan of EUR 70 million and a grant of EUR 800,000

3– Presidential Decree No. 642 of 2024

Date: 15 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 20

Subject: Approval of the Subscription of the Arab Republic of Egypt to the General

Increase in Callable Capital of the African Development Bank in the Amount of 554,770

Shares, Equivalent to USD 7.4 Billion

4– Presidential Decree No. 251 of 2025

Date: 19 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 20 (Supplement C)

Subject: Granting Exceptional Bonuses to Certain Former Volunteer Non-

Commissioned Officers and Conscripts of the Armed Forces

5– Presidential Decree No. 243 of 2025

Date: 19 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 20 (Supplement B)

Subject: Establishment of a Non-Profit National University under the Name “Suez

National University”

6– Presidential Decree No. 244 of 2025

Date: 19 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 20 (Supplement B)

Subject: Establishment of a Non-Profit National University under the Name

“Damanhour National University”



21

7– Presidential Decree No. 245 of 2025

Date: 19 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 20 (Supplement B)

Subject: Establishment of a Non-Profit National University under the Name “Cairo

National University”

8– Presidential Decree No. 246 of 2025

Date: 19 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 20 (Supplement B)

Subject: Establishment of a Non-Profit National University under the Name “Ain Shams

National University”

9– Presidential Decree No. 247 of 2025

Date: 19 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 20 (Supplement B)

Subject: Establishment of a Non-Profit National University under the Name “Sohag

National University”

10– Presidential Decree No. 248 of 2025

Date: 19 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 20 (Supplement B)

Subject: Establishment of a Non-Profit National University under the Name “Kafr El-

Sheikh National University”

11– Presidential Decree No. 249 of 2025

Date: 19 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 20 (Supplement B)

Subject: Establishment of a Non-Profit National University under the Name “New Valley

National University”

12– Presidential Decree No. 263 of 2025

Date: 24 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 21 (Supplement)

Subject: Establishment of a Non-Profit National University under the Name “Fayoum

National University”

13– Presidential Decree No. 264 of 2025

Date: 24 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 21 (Supplement)

Subject: Establishment of a Non-Profit National University under the Name “Tanta

National University”
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14-Presidential Decree No. 265 of 2025

Date: 24 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 21 (Supplement)

Subject: Establishment of a Non-Profit National University under the Name “Luxor

National University”

15– Presidential Decree No. 266 of 2025

Date: 24 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 21 (Supplement)

Subject: Establishment of a Non-Profit National University under the Name “Damietta

National University”

16– Presidential Decree No. 267 of 2025

Date: 24 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 21 (Supplement)

Subject: Establishment of a Non-Profit National University under the Name “Sadat City

National University”
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1-Cabinet Decree No. 1539 of 2025

Date: 4 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 18 (Supplement)

Subject: Amending the Executive Regulations of the Capital Market Law

Issued by the Decree of the Minister of Economy and Foreign Trade No. 135

of 1993

2– Cabinet Decree No. 1688 of 2025

Date: 18 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 28 (Supplement A)

Subject: Establishment of a National Council under the Cabinet of Ministers

Named the “National Council for Health Tourism,” Aiming to Regulate

Health Tourism and Improve the Quality of Its Services to Increase the

Number of Tourists Visiting the Arab Republic of Egypt for Healthcare

Purposes

3– Cabinet Decree No. 1790 of 2025

Date: 25 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 21 (Supplement A)

Subject: Introducing a Financing Mechanism for Studying and Implementing

Projects in Nile Basin Countries Within the Framework of the Egyptian

Agency for Partnership for Development at the Ministry of Foreign Affairs,

Migration, and Egyptian Expatriates Affairs

4– Cabinet Decree No. 1797 of 2025

Date: 26 May 2025

Official Gazette Number: Issue No. 21 (Supplement A)

Subject: Adding a Representative of the “Future of Egypt for Sustainable

Development Authority” to the Permanent Coordinating Committee for

Licensing Activities on Lake Nasser, Its Shores, and Related Properties,

Formed by Prime Ministerial Decree No. 990 of 2023

Third: Cabinet Decrees



Fourth : Ministerial Decisions 

 Decisions Issued by the Minister of Interior

1– Minister of Interior Decision No. 700 of 2025

Date: 4 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 98 (Supplement)

Subject: Amending Certain Provisions of Ministerial Decision No. 3693 of 2016 Regarding the

Formation of the Supreme Council of Police

 Decisions Issued by the Minister of Transport

1– Minister of Transport Decision No. 53 of 2025

Date: 20 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 112

Subject: Issuance of the Regulation on Travel Allowances and Transportation Expenses

 Decisions Issued by the Minister of Trade and Industry

1– Minister of Trade and Industry Decision No. 112 of 2025

Date: 11 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 104

Subject: Cancelling the Obligation to Comply with Ministerial Decision No. 423 of 2005 Regarding

Mandatory Production in Accordance with Standard Specifications, with Respect to List No. 44

(Engineering Goods and Products) Added by Ministerial Decision No. 32 of 2010

 Decisions Issued by the Minister of Housing, Utilities and Urban Communities

1– Ministerial Decision No. 301 of 2025

Date: 10 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 103

Subject: Implementation of Safety Requirements for Coastal Camps Against Fire Hazards

2– Ministerial Decision No. 302 of 2025

Date: 10 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 93 (Supplement A)

Subject: Adoption of the Egyptian Guiding Standards for Building Information Modeling (BIM)
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 Decisions Issued by the Minister of Finance

1– Minister of Finance Decision No. 137 of 2025

Date: 22 April 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 90 (Supplement)

Subject: Concerning the Cancellation of the Customs Office for the Ghamra Customs

Buildings, as stated in Clause (Second/1) of Article 1 of the Minister of Treasury and Planning

Decision No. 73 of 1963

2– Minister of Finance Decision No. 175 of 2025

Date: 13 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 106 (Supplement A)

Subject: Amending Certain Provisions of Minister of Finance Decision No. 477 of 2022

Concerning the Formation, Jurisdiction, and Locations of Tax Dispute Resolution Committees

 Decisions Issued by the Minister of Justice

1– Minister of Justice Decision No. 2525 of 2025

Date: 7 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 101

Subject: Postponing the Implementation of the Real Estate Registry System on Warraq Al-

Hadar Island – Giza Governorate, as stipulated by Ministerial Decision No. 2089 of 2004, from

12 April 2025 to 11 October 2025

2– Minister of Justice Decision No. 2526 of 2025

Date: 7 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 101 B

Subject: Establishing a Documentation Office Branch Named (Government Services Complex

Documentation Branch in the Village of Manial Al-Sultan), Affiliated with the Notary Public and Real

Estate Registration Office in Giza, Located at the Government Services Complex in the Village of

Manial Al-Sultan, Next to the Agricultural Administration in Atfih on the 21 Helwan–Karimat Road,

Atfih Police Department – Giza Governorate. The branch shall carry out various documentation

services, except those legally required to be conducted before a specific jurisdictional circuit, in which

case jurisdiction remains with the Atfih Notary Public Mission (in terms of jurisdiction) or the

competent branch (in terms of subject matter), except for documentation tasks.

25



3– Minister of Justice Decision No. 2623 of 2025

Date: 19 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 111

Subject: Establishing a Public Prosecution Office under the name "New Assiut Prosecution", affiliated

with the Technical Office in Assiut. It shall have jurisdiction over employees working in all sectors

located in New Assiut City, as well as the districts of Abnoub and Al-Fath and their affiliated villages.

Its premises shall be located in the North of the University area, next to the North University School in

New Assiut City.

4– Minister of Justice Decision No. 2947 of 2025

Date: 28 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 119

Subject: Establishing a Notary Branch under the name "Documentation Branch of the Council of

State’s Departments and Fatwa Committees Complex", affiliated with the North Cairo Real Estate

Registration and Notarization Office. Its headquarters shall be located at 9 Diplomatic District, Nasr

City First Police Department, Cairo Governorate. This branch shall undertake various documentation

services, except for those which the law requires to be conducted before a court or notary of specific

territorial or subject-matter jurisdiction, in which case such jurisdiction remains with the competent

Real Estate Registration and Notarization Office for Nasr City First Division (territorial) or the

competent branch (subject-matter).

5– Minister of Justice Decision No. 2948 of 2025

Date: 28 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 119

Subject: Amending Article Two of Ministerial Decision No. 3131 of 1979 to state that the "Personal

Status Documentation Office" shall now be affiliated with the North Cairo Real Estate Registration

and Notarization Office. Its location shall be Building No. 53, Second Neighborhood, Third

Residential District, New Administrative Capital – Cairo Governorate.

6– Minister of Justice Decision No. 2949 of 2025

Date: 28 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 119

Subject: Transferring the headquarters of the Office for the Ownership of Real Estate and Vacant Land

by Non-Egyptians from the Ministry of Justice building in Lazoghly Square to Building No. 53, Second

Neighborhood, Third Residential District, New Administrative Capital.
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Decisions Issued by the Minister of Education

1– Minister of Education Decision No. 148 of 2024

Date: 12 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 105 (Supplement)

Subject: Concerning the regulation of rules for study, examinations, and assessment in all

schools within the Arab Republic of Egypt that offer international, foreign, or special

(international) curricula and grant corresponding certificates.

2– Minister of Education Decision No. 163 of 2024

Date: 12 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 105 (Supplement)

Subject: Amending Article Five of Ministerial Decision No. 422 of 2014 concerning the

regulation and oversight of private schools applying special (international) curricula.

3– Minister of Education Decision No. 234 of 2024

Date: 12 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 105 (Supplement)

Subject: Amending certain provisions of Ministerial Decision No. 248 of 2014 regarding the

rules for admitting international students to Egyptian schools, scholarship provisions for them,

and the enrollment of returning Egyptian students from abroad into the Egyptian educational

system.

4– Minister of Education Decision No. 78 of 2025

Date: 28 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 105 (Supplement)

Subject: Reorganizing the regulation governing the licensing of printing and publishing of

external schoolbooks.

5– Minister of Education Decision No. 150 of 2024

Date: 12 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 105 (Supplement)

Subject: Issuing the Regulation on Educational Motivation and School Discipline for the Pre-

University Education Stage.
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 Decisions Issued by the Minister of Supply and Internal Trade

1– Minister of Supply and Internal Trade Decision No. 70 of 2025

Date: 22 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 114 (Supplement)

Subject: Concerning the relocation of the Al-Kawthar Commercial Registry Office in Sohag

Governorate from its current location to the premises of Banque Misr in Akhmim City, Sohag

Governorate. The new name shall be: “Al-Kawthar Premium Commercial Registry Office at Banque

Misr.”

Additionally, the official seal inscription is amended from:

“Ministry of Supply and Internal Trade – Internal Trade Development Authority – Sohag Office 5”

to:

“Ministry of Supply and Internal Trade – Internal Trade Development Authority – Sohag Commercial

Registry Office 5 (Premium).”

2– Minister of Supply and Internal Trade Decision No. 77 of 2025

Date: 22 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 114 (Supplement)

Subject: Concerning the renaming of the Kafr El-Sheikh Commercial Registry Office to “Kafr El-

Sheikh Premium Commercial Registry Office.”

Also, the seal imprint is modified from:

“Ministry of Supply and Internal Trade – Internal Trade Development Authority – Kafr El-Sheikh

Office 1”

to:

“Ministry of Supply and Internal Trade – Internal Trade Development Authority – Kafr El-Sheikh

Commercial Registry Office 1 (Premium).”

3– Minister of Supply and Internal Trade Decision No. 78 of 2025

Date: 22 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 114 (Supplement)

Subject: Concerning the renaming of the Banha Chamber of Commerce Commercial Registry Office to

“Premium Banha Chamber of Commerce Commercial Registry Office.”

Moreover, the seal inscription is amended from:

“Ministry of Supply and Internal Trade – Internal Trade Development Authority – Qalyubia

Commercial Registry Office 2”

to:

“Ministry of Supply and Internal Trade – Internal Trade Development Authority – Qalyubia

Commercial Registry Office 2 (Premium).”
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 Decisions of the State Council

1 – State Council Decision No. 353 of 2025

Date: 18 May 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 11 (Supplement A)

Subject: Concerning the relocation of the State Council Courts Complex in Dakahlia Governorate,

currently located at Al-Geish Street – Al-Shennawy Housing – Second Al-Masoura Police Department,

to the State Council Courts Complex located in Al-Ashgar District – in front of the First Civil Registry

Office in Mansoura, effective from 21 May 2025.

 Decisions of the Central Bank of Egypt

1 – Central Bank of Egypt Decision

Date: 30 April 2025

Official Gazette (Al-Waqa’i’ al-Masriya) Number: Issue No. 96 (Supplement B)

Summary: Amendment of some provisions of the Articles of Association of the Egyptian Banks

Federation.
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